

更改保單申請書
REQUEST FOR CHANGE OF POLICY PARTICULARS

保單號碼 Policy Number	持有人姓名 Name of Owner	受保人姓名 Name of Insured
保險中介人姓名 Insurance Intermediary's Name	保險中介人編號 Insurance Intermediary's Code	中介人聯絡電話 Insurance Intermediary's Tel. No.

注意事項 Important Notes

- 本申請表應由保單持有人及/或受保人或受抵人以正楷填寫及簽名，簽名式樣須與保單上的記錄相符。任何資料如有更改，保單持有人必須在更改的位置簽署作實。
This form is to be completed by the Policyholder and/or Insured or Assignee in BLOCK LETTERS and signed with the signature same as recorded in the policy file. All amendments should be endorsed by the Policyholder in full signature.
- 如閣下未能符合本公司的有關規定，本公司有權拒絕閣下的申請。
We shall have right to reject your application if you fail to fulfill Company's requirement(s).
- 若保單持有人或受保人以圖章蓋印簽署，必須有一位見證人。見證人之個人資料只會用於處理本申請及確認本申請表簽署人的身份之用。
If the Policyholder or Insured uses a signature chop, a witness is required. The personal particulars of the witness will only be used for the purpose of verification and confirmation of the identity of the signatory of this form.
- 本申請將於(1)本公司收到此申請並記錄在案和(2)本公司發出批單或書面的確認函後才生效。
This application shall take effect upon (1) this request is received and recorded by the Company and (2) the Company confirms in writing by issuing an endorsement or a letter.
- 請勿在空白表格或尚未填妥的表格上簽署。
Please do not sign on blank or incomplete form.
- 請簽署本申請表後30 天內交回中國太平人壽保險(香港)有限公司處理。
Please return to China Taiping Life Insurance (Hong Kong) Company Limited within 30 days after signing this form.
- 甲部及乙部之條款：申請需於受保人及持有人在生期間提出並獲本公司接受。
In respect of Part A & Part B: This request may only be made and accepted by the Company during the life time of BOTH the Insured and the Owner
- 已付款並不保證此申請可即時生效。申請復效/增加附加契約/更改基本保險計劃/增加保額/刪除不保事項/刪除額外保費(以適用者為準)，需於本公司收妥相關文件，包括但不限於健康證明書及全數保費，並獲本公司接納及批准受保人的健康現況證明，及其他所要求後，方為正式生效。本公司保留權利撤銷任何申請。
Payment does not guarantee immediate approval of the application. The reinstatement/addition of rider/change of plan /increasing sum assured/removal of exclusion/removal of medical rating, whichever is applicable, will only become effective when we receive the relevant documents, including but not limited to the health certificate and the full premium, and provided that we accept and approve the satisfactory proof of the insured's current health condition and other necessary requirements. We reserve the right to void any application.

